
Datum: 30-11-2020 

Aanvang: 20.00 uur 

Locatie: online via Microsoft Teams 

 

Agenda ALV – VIOS 2020 

1. Opening ALV 

Anouk heet iedereen welkom op deze ‘alternatieve’ online algemene ledenvergadering. 

2. Mededelingen 

- Dit jaar tellen wij 135 bondsleden (hierin zijn ook ouders meegenomen die de schotklok bedienen 

en coaches/trainers of teamouders die niet spelend zijn), waarvan er 113 spelend zijn. Wij tellen op 

dit moment 90 jeugdleden (t/m 18 jaar). 

- Het is een ‘vreemd seizoen’ geweest vanaf maart 2020, dit vanwege de uitbraak van het COVID 

virus. Helaas is daardoor de competitie gestaakt, maar ook de trainingen. Met name het annuleren 

van de kruisfinale van onze A1, waar jarenlang naar toe is gewerkt, was een zware teleurstelling 

- We staan ook even stil bij het feit dat het voor sommige leden een moeilijke periode geweest kan 

zijn, door het verlies van geliefden aan corona bijvoorbeeld. 

- Onze KT2 studenten hebben hun opleiding tot trainer gelukkig nog wel mogen afronden, daar zijn 

wij erg blij mee. Dit is bekostigd van het geld dat wij gewonnen hebben met het future-proof trainen. 

De KT3 cursus is helaas nog niet gestart voor de deelnemers. 

- Vorig jaar is Nicole Geurts gestart als penningmeester en na de ALV van het afgelopen jaar is Ilse 

Nagels gestart als secretaris. 

- Er zijn diverse vacatures die nog steeds open staan binnen onze vereniging. Een aantal daarvan 

komen vast nog voorbij gedurende deze vergadering. De vacatures zijn terug te vinden op onze 

website. 

3. Notulen jaarvergadering november 2019 

De notulen zijn meegestuurd met de uitnodiging van deze vergadering. Deze zijn weer goedgekeurd 

door alle aanwezigen. 

4. Financieel jaarverslag over boekjaar 2019 (Penningmeester Nicole Geurts) 
- Verslag kascontrole commissie (Mariël Kamps en Gunda Lamers)  
Mocht je je geroepen voelen, dan mag je dit volgend jaar verzorgen. Dit jaar hebben Mariel en Gunda 
dit voor het tweede en derde jaar uitgevoerd. Zij hebben samen ‘de boeken’ bekeken en geen 
bijzonderheden opgemerkt. Het ziet er goed uit, VIOS is een financieel gezonde en bloeiende 
vereniging. 
- Nicole geeft inzicht in de boekhouding van de afgelopen drie jaren. Er is wat verschil vanwege de 
zaalkosten die naderhand zijn geïnd (kosten van 2019 geïnd in 2020). 
Positief saldo. Er is dit jaar, ondanks, corona toch nog een en ander binnen geharkt aan inkomsten 
vanuit activiteiten. Zo is er bijvoorbeeld meer geld verdiend aan de Grote Club Actie dit jaar, maar 
liefst 1584 euro. Wij hebben ons dit jaar ingeschreven voor de Rabo Clubsupport actie (vorig jaar 
niet) en daarmee 946 euro mogen ontvangen. Er is minder geld verdiend met de speculaasactie dan 
normaal, circa 500 euro. De bloemenactie en dorpstoernooi hebben wegens annulering niets 
opgeleverd. Positief is dat wij wel aanspraak maken op de tweede ronde subsidie van het rijk 
vanwege het annuleren van deze acties, het gaat dan om een bedrag van 2500 euro. Nicole gaat haar 
uiterste best doen om dit goed te onderbouwen, zodat we deze subsidie mogen ontvangen. 
De inkomsten van acties en/of subsidie gaan wij inzetten om onze accommodatie aan te passen, met 
name de kantine. Daarnaast willen wij graag een mooie terras gaan creëren. Mochten er mensen 



mee willen denken, dan horen wij dit graag (bestuur@vios-ottersum.nl).  
Wij zijn blij dat vrijwel al onze leden de contributie hebben betaald ondanks alle maatregelen, dank 
daarvoor. Nicole maakt bij het draaien van de contributie-run altijd gebruik van een samenwerking 
met Rineke Couwenberg. 
- Niels vraagt naar de kosten voor het onderhoud van het gebouw en/of kunstgras, daarvoor is 1500 
euro gereserveerd. Dat is voldoende. In de toekomst blijft het de vraag wat een gemeente hier 
bijvoorbeeld aan bij gaat dragen. 
- Het idee was om het boekjaar gelijk te gaan laten lopen met het ‘korfbaljaar’, het is niet gelukt, 
omdat er overige dingen waren (corona-gerelateerd) die prioriteit hebben gehad. Wij hopen in de 
toekomst de boekhouding via Sportlink te gaan doen. 
 
5. Corona-maatregelen (Bestuur: Anouk Schallenberg, Nicole Geurts en Ilse Nagels) 
Het bestuur licht toe wat er ondernomen is betreffende maatregelen rondom corona, zoals het 
maken van diverse protocollen, afstemming met andere verenigingen en gemeente en het aanvragen 
van subsidies. 

 
6. Verslag diverse commissies over seizoen 2019-2020 

• Technische commissie  
(Mireille ten Haaf, Anouk Schallenberg, Niels Schallenberg, Janneke Haage, Mayke Coopmans 
en Gunda Lamers) 
Sportief-jaarverslag wordt voorgelezen door Mayke Coopmans.  

 
Verslag TC seizoen 2019 - 2020 
Alweer enige tijd zijn we als TC samengevoegd. Zowel de Senioren als de Jeugd afdelingen werken nu 
volledig samen. Dit om het technische beleid optimaal op elkaar af te kunnen stemmen op technisch 
vlak, taken beter en efficiënter te kunnen verdelen en daarmee meer rendement te kunnen halen uit 
de technische zaken die binnen onze vereniging spelen. 
De TC bestaat uit Gunda, Janneke, Mireille, Niels, Anouk en Mayke. Ieder heeft z’n eigen taken en 
verantwoordelijkheden. Er vindt geregeld overleg plaats; o.a. over technisch beleid, teamindeling, 
teamopgave bij de bond, scheidsrechtersopleidingen, invulling trainingen, opzetten clinics, etc. 
Hoe zag het afgelopen TC jaar eruit? 
Na de bekendmaking van alle nieuwe teams zijn we vol energie gestart aan weer een nieuw jaar. We 
hebben 1 Senioren team, Vios 1, en daarnaast speelt op woensdag een Midweek en Jonge 
Recreanten team. In alle jeugd categorieën zijn Vios jeugdteams opgesteld: A1, A2, B1, B2, C1, D1, 
D2, E1, E2, E3, F1 en Welpen. 
Het opstellen van veel jeugdteams betekent ook dat we veel trainers en coaches nodig hebben. Mooi 
om te zien dat er zoveel vrijwilligers opstaan om hiervoor de handen uit de mouwen te steken. 
Tijdens de 1e helft van het veldseizoen is er weer keihard gestreden om de punten en werden mooie 
resultaten behaald. Vanaf november zijn we de zaal in gegaan en rondom maart hebben een paar 
jeugdteams een mooi kampioenschap in de wacht gesleept. 
Ook zette ons talentvolle A1 team de stijgende lijn voort en korfbalden ze in maart mee voor de oh 
zo fel begeerde plek in de zaalfinale. Het kampioenschap in de poule was net een feit en de zaalfinale 
lag binnen handbereik. 
Maar toen was daar opeens corona…..en werd onze sport noodgedwongen stilgelegd. Per direct 
geen wedstrijden meer en ook het trainen is zelfs een aantal weken volledig stilgelegd. De TC heeft 
alle RIVM richtlijnen en bijbehorende regionale richtlijnen vanaf dat moment op de voet gevolgd. 
Ondertussen konden onze trainers in opleiding voor KT2 (korfbaltrainer 2) gewoon doorgaan met 
hun cursus, wel in aangepaste vorm, namelijk online, zoals inmiddels vele van ons gewend zijn te 
werken. In juli zijn uiteindelijk 12 trainers van VIOS geslaagd voor de opleidingen ontvingen ze uit 
handen van docent Johnny Vervoort het certificaat. 
Vanaf eind april mogen we de trainingen op het veld voor de jongere jeugd weer opstarten. 
Uiteraard in aangepaste vorm, altijd volgens de richtlijnen vanuit het RIVM. En vanaf 1 juni is ook de 
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oudere jeugd weer van de partij. We zijn langer doorgegaan met trainen om ervoor te zorgen dat 
iedereen toch lekker aan het sporten bleef. 
Vlak voor de zomer komt dan fijn bericht vanuit Den Haag: we mogen allemaal weer gaan sporten – 
een mooi vooruitzicht voor de aankomende najaarscompetitie op het veld. 
 
Onze hoofdtrainer Harald van Dongen heeft de afgelopen 3 seizoenen Vios 1 begeleid en samen met 
deze dames mooie resultaten neergezet. Daarnaast is Harald een drijvende kracht achter de 
opleiding van meerdere jeugdteams binnen Vios. In het seizoen 2020-2021 gaat Vios met een 
volledige Senioren selectie (Vios 1 en 2) werken en maakt Niels Schallenberg de overstap naar Vios 1. 
Samen met Harald, die Vios 2 en de A1 onder zijn hoede neemt, gaat dit trainersduo bouwen aan de 
verdere groei van de senioren afdeling binnen Vios. 
Beide trainers zijn tevens volop betrokken bij de begeleiding van de jeugdteams. Binnen de TC vinden 
we het belangrijk dat de teams zo veel mogelijk op elkaar afgestemd zijn wat betreft tactiek en 
speltechnieken – dat vergroot de flexibiliteit binnen de vereniging als het bijvoorbeeld gaat om 
invallen bij verschillende teams. 
Op het moment van schrijven van dit verslag zitten we inmiddels helaas weer in een 2e gereguleerde 
lockdown en zijn we na het volledig starten van de competitie op het veld met publiek gegaan naar 
wedstrijden zonder publiek (wel wedstrijden live gestreamd via Facebook) naar geen wedstrijden 
meer en tot slot naar alleen nog maar trainen onder zeer strikte voorwaarden. 
Een moeilijke tijd voor iedereen natuurlijk. Het liefst zouden we met z’n allen lekker aan het trainen 
zijn, duels willen aangaan en mooie wedstrijden willen spelen. Hopelijk kunnen we daar over niet al 
te lange tijd weer meer starten. We blijven als TC zoals gezegd alle ontwikkelingen op de voet volgen 
en zullen meteen met nieuwe invullingen komen zodra we meer mogen. 
Tot slot: we zijn nog steeds een bloeiende en bruisende vereniging die ook op technisch vlak mooie 
stappen vooruit zet. Heb je zin om onze TC te komen versterken? Wil je meer weten over de rollen 
die je in zou kunnen vullen? Er staan nog wat vacatures open; neem daar gerust contact met ons 
over op! 
 

• PR & sponsorcommissie:  

(Facebook: Janneke Broekman en Daantje Arts, website Anouk Schallenberg) 

(Sponsorcommissie: Harald Hoeve, Ingrid Otermans, Daniëlle Nova) 

o Dringend sponsorcommissieleden gezocht 

Waarom wil je bij de sponsorcommissie? Harald vertelt waarom dit ‘de leukste’ commissie is. Dit is 

onder andere omdat je veel van je eigen creativiteit in kan zetten. 

Taken van de sponsorcommissie zijn bijvoorbeeld het onderhouden van contact met huidige 

sponsoren zodat zij ons blijven sponsoren, maar ook het zoeken van nieuwe sponsoren of het 

promoten van onze huidige sponsoren via de social media. 

Harald heeft een verrassend leuk nieuwtje: 

Er komen namelijk vier nieuwe sponsoren, de vier vrouwen van VIOS. Zoals bekend is hebben wij vier 

kledingkamers, wij zullen voortaan geen nummers meer gebruiken, maar namen van de vier nieuwe 

sponsoren voor deze kleedkamers.  

Sandra Wagelmans – Atelier Sandmate 

Dagmar Heldens – Heldens Loopbaanadvies 

Yolanda Janssen – PedicurePraktijk by Yolanda 

Karin van Wezel – BeautyKate 

Deze vier sponsoren worden gepresenteerd en bekend gemaakt via de social media zodra het 

buitenseizoen van start gaat in 2021. 

• Kantinecommissie  (Joyce Langenhuijzen en Astrid Geurts) 



Afhaalloket was een succes gedurende dit was toegestaan. Er is meer gelet op de data bij het 

bestellen van producten, zo lang mogelijk houdbaar.  

Er is een nieuwe kantinedienst-handleiding geschreven. 

 

• Schoonmaakcommissie (Lisa Peeters-Weem) 

Er is een nieuwe kast aangeschaft die in het scheidsrechtshok staat. Daarin staan alle 

schoonmaakbenodigdheden. Het fijne is dat er nu structurele groepjes gecreëerd zijn met 

mensen die samen poetsen. Hierdoor is het afstemmen van dagen/tijden eenvoudiger.  

Mochten er nieuwe schoonmaakbenodigdheden nodig zijn, of mochten er vragen zijn, dan 

kun je terecht bij Lisa. 

Wij merken in ieder geval allemaal dat er sprake is van een schonere accommodatie dan 

voorheen, top! 

Marianne Wagemakers maakt het schema voor de kantinediensten en schoonmaakdiensten. 

Soms blijven er te weinig mensen over voor de kantinediensten. Gelukkig zijn er diverse 

leden of ouders die zich hebben aangeboden om zich zowel voor de kantinedienst- als de 

schoonmaakploeg in te zetten, heel fijn! 

 

• Onderhouds- en accommodatie commissie  

(Wim ten Haaf, Mario ten Haaf, Leon Toonen, Harold Stoffelen, Marcel Laemers, Mat Wijnen, 

Henk Smits, Leo Brouwers, Jan van Elst, Jeroen Liebrand, Tonnie Lamers, Roy Wijninga, 

Marianne Wagemakers) Jos van Pia Kleuskens 

Wekelijks onderhoud is gedaan: grasmaaien etc. Wij zijn heel blij dat de ouders van onze 

leden alsmede ook de ouders van bijvoorbeeld oud-leden zich hier voor in willen zetten.  

Verder zijn er geen bijzonderheden te vermelden. 

 

• Activiteitencommissie  

(Eefje Coopmans, Daantje Arts, Maud Reintjes, Meike Hoeve, Joyce Langenhuijzen en 

Daphne Thijssen) 

Eefje doet het woord namens de commissie. Er zijn dit jaar goede afspraken gemaakt betreft 

de financiële middelen die deze commissie tot haar beschikking heeft. 

 In januari 2020 zijn we van start gegaan met de Nieuwsjaar-borrel-bingo. Dit was zeker een 

geslaagde activiteit en het zou zeker vaker plaats mogen vinden. 

Corona heeft ook veel roet in het eten gegooid voor diverse activiteiten. Zo waren het 

dorpstoernooi en het kamp bijvoorbeeld al gepland, maar konden helaas geen doorgang 

vinden. Extra jammer, omdat het kamp het jaar daarvoor ook niet gelukt is (overige 

redenen). Daarnaast missen we als vereniging flink wat inkomsten door het annuleren van 

het dorpstoernooi. 

De kick-off van het buitenseizoen is extra feestelijk gevierd voor onze jeugdleden, om het 

gemis van het kamp ook enigszins goed te maken. Dit was zeer geslaagd! 

Op 5 december wordt er een Sinterklaasactiviteit georganiseerd voor de jonge jeugdleden. 

De activiteiten commissie heeft nagedacht over het organiseren van een pub-quiz voor onze 

leden, echter is er besloten om dit niet te doen vanwege de quiz die de Maskotters al 

organiseren. Overigens kun je je daar nog voor aanmelden, de quiz vindt plaats op 12 

december. 

 

• Grote Club Actie, bloemenactie en speculaasactie (Jolanda Berbers & Mariska Peters, Kelly 

ten Haaf & Ilse Nagels, Annemieke Schmitz) 

Mariska en Jolanda hebben dit jaar de Grote Club Actie voor de eerste keer georganiseerd, 



met aansturing van Marianne Wagemakers.  De jongste kinderen hebben heel enthousiast 

verkocht dit jaar, de oudere jeugd minder. Dit jaar is er voor het eerst gewerkt met QR codes 

en boekjes. Middels de QR code is er online verkocht, maar merendeel is toch ingevuld via 

het boekje. In totaal zijn 666 loten verkocht, dat komt neer op 1584 euro. 

De bloemenactie heeft dit jaar niet plaats gevonden, hij was eigenlijk klaar om van start te 

gaan. Wellicht verplaatsen we deze actie naar een ander tijdstip in 2021. De speculaasactie is 

wel door gegaan. Er is samengewerkt door Annemieke, Ilse en Peter ten Haaf namens 

Achates. Na veelvuldig overleg met de gemeente is er besloten over te gaan tot online 

bestellingen en bezorging. Er is veel minder opbrengst dan andere jaren, maar de online 

bestellingen waren wel een fijne ontdekking. Hierdoor kwam bakker Arts niet met een groot 

overschot te zitten.  

 

• Kledingcommissie 

(Annemieke Schmitz, Wendy van der Stap, Mariska Peters, Noreen Hanegraaf) 

Alle teams zitten goed qua kleding. Er wordt gebruik gemaakt van de JAKO lijn, dit willen wij 

voort blijven zetten (shirts zoals VIOS 1 draagt). Deze lijn blijft nog een aantal jaren. 

Er zijn ook rokjes en sokken van JAKO verkrijgbaar. 

Alles kan besteld worden via de webshop van van Neerven Sport in Boxmeer. Op dit moment 

is er een mooie Sinterklaas-korting. Dit is online te vinden op de VIOS Facebook pagina. 

Voorstel is om de shirts eventueel te laten wassen door 1 ouder van een team, zodat de 

kwaliteit behouden blijft. 

Aanschaf van nieuwe shirts moet via Wendy van der Stap, werkzaam bij van Neerven (niet 

via de sponsorcommissie), dit zodat alles in 1 lijn blijft. Sponsorcontract is er alleen met 

Teunesen Zand & Grint. 

7. Samenstelling en acties van bestuur 

• Invulling vacatures afgelopen jaar 
Het bestuur bestaat nu uit drie mensen, we missen een voorzitter. Op dit moment is onze oud-
voorzitter (Jeroen Liebrand) nog voorzitter (niet-actief). We zoeken een voorzitter, maar ook een 
overig bestuurslid. 
Wij hebben een aantal nieuwe vrijwilligers mogen verwelkomen; binnen het bestuur, maar ook 
binnen commissies of als trainers of coach. Deze worden niet specifiek benoemd, zodat wij 
niemand passeren. 

• Sportakkoord Gennep: opzetten van een sportraad 
Op dit moment wordt het sportakkoord meer concreet gemaakt.  
Er wordt een sportraad opgezet binnen de gemeente Gennep. Dit is gericht op langdurig 
sportbeleid. Een van de ervaringen van de afgelopen jaren is dat er geen meerjarig-sportbeleid 
vast staat. Er is een gebrek aan samenwerking tussen verenigingen en scholen e.d.  
We willen er voor zorgen dat kinderen een sport gaan beoefenen waar zij talent voor hebben. 
Komend voorjaar wordt er een soort strippenkaart gecreëerd waardoor kinderen diverse sporten 
kunnen gaan proberen binnen de gemeente Gennep. 

• Nieuwe accommodatie Gennep 
YASK heeft het beheer van de sporthal in Gennep overgenomen. 
In de gemeenteraad wordt op dit moment besloten of er budget vrij wordt gemaakt voor het 
creëren van een nieuwe sporthal in Gennep. Wij zijn hierbij betrokken om er op die manier voor 
te zorgen dat ze accommodatie korfbal-proof wordt gemaakt. Wij hopen in de toekomst dan 
(dichtbij huis) gebruik te mogen maken van deze hal. 

• Vrijwilligersavond 
De vrijwilligersavond van 2019 is niet georganiseerd doordat er destijds sprake was van een 
tweekoppig bestuur die hier simpelweg de tijd niet voor hadden. Dit jaar is het helaas niet 



gelukt vanwege de corona-maatregelen. Wij hopen onze vrijwilligers snel te mogen 
bedanken middels een gezellige avond.  

 

8. Stand van zaken openstaande vacatures 

Zie website voor een actuele lijst. Neem contact op met het bestuur, dan kunnen wij in gesprek gaan 

met je. Wij zijn te bereiken via bestuur@vios-ottersum.nl  

Kijk vooral of er iets passend is bij jouw kwaliteiten of dat er iets is waar jij affiniteit mee hebt. Alle 

‘handjes’ zijn van harte welkom. Een vereniging maak je samen! 

9. Rondvraag 

- Oproep of er ideeën of wensen zijn ten aanzien van activiteiten de komende periode. Bijvoorbeeld 

ook voor de jeugd. Geef het aan bij de activiteitencommissie (leden staan hierboven genoemd) als je 

zin hebt om iets te organiseren. 

12 december is er een activiteit vanuit de Maskotters, opgeven kan voor 10 december. 

Sluiting ALV om 21.29 uur. 

Aanwezig bij deze vergadering: Marianne Wagemakers, Niels Schallenberg, Anouk Schallenberg, 

Nicole Geurts, Ilse Nagels, Mélou Jansen, Annemieke Schmitz, Lisa Peeters-Weem, Dominique ten 

Haaf, Gunda Lamers, Janneke Haage, Ellen Michels, Suzanne Janssen, Liset Nefkens, Eefje Coopmans, 

Mayke Coopmans, Peggy Tonnissen, Mariska Peeters, Jolanda Elbers, Desiree Nagels, Harald Hoeve, 

Silke Stoffelen 

Afgemeld: Kelly ten Haaf, Monique Oldenhof, Rineke Couwenberg, Mireille ten Haaf, Daantje Arts 
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